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Magistrat nie chce wydawać licencji na prowadzenie taksówek.
Wkrótce licencja na prowadzenie taksówki może być tylko wspomnieniem. W sejmie pojawił się senacki projekt
ustawy ujednolicający zasady przewożenia osób taksówkami oraz samochodami osobowymi. Jednak burmistrz
Cieszyna zaproponował projekt uchwały, zgodnie z którą w 2009 roku w ogóle nie byłyby wydawane dodatkowe
licencje na prowadzenie taksówek.
– Zasięgnęliśmy opinię u organizacje taksówkowych, które poprosiły nas o nie wydawanie dodatkowych licencji.
Federacja konsumentów i ochrony konkurencji nie wypowiedziała się na ten temat. Myślę, że nasza propozycja jest
jak najbardziej racjonalna – tłumaczy Włodzimierz Cybulski, zastępca burmistrza miasta.
W Cieszynie wydanych jest 67 licencji taksówkowych.

Zdj.: W przyszłym roku zarówno mieszkańcy Cieszyna jak i turyści nie będą mogli liczyć na obniżenie cen za usługi
taksówkowe.
(foto: zac)

(zac)

Komentarz OX.PL:

Jakiekolwiek reglamentowanie działalności gospodarczej jest absurdalne. Nie od dziś wiadomo, że ograniczanie
konkurencji powoduje wzrost cen. Nie ma lepszego regulatora niż rynek, dlatego to nie urzędnicy powinni
decydować o liczbie taksówek w mieście. Jeśli będzie ich za dużo, część kierowców sama zrezygnuje i zajmie się
czymś innym.

Andrzej Czerny
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